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NOTULEN  WIJKBIJEENKOMST/ JAARVERGADERING WIJKRAAD DUIVEN WEST 2023. 

Plaats:  Het Palet, Mondriaanstraat Duiven.                                                                                                     

Voorzitter: Herman Nierkens.                                                                                                                                           

Aanwezig: Gehele bestuur , 15 bewoners. 

                                  

Ook dit jaar is er gekozen voor een bijeenkomst in twee delen , een wijkbijeenkomst en een statutaire 

vergadering. 

Bij binnenkomst heeft elke aanwezige een presentielijst ingevuld. 

Voorzitter Herman Nierkens opent de bijeenkomst en geef uitleg over de agenda.  

Wijkbijeenkomst. 

De wijkbijeenkomst heeft als thema terugkijken op het wijkontwikkelingsplan en hoe is de voortgang 

geweest en wat zou er aangevuld of beter kunnen. 

De volgende punten werden behandeld:  

• Hondenlosloopterreinen en hondenbeleid 

• Verkeer 

• Ontmoetingsplein 

• Achterpaden 

• Duurzaamheid 

• Overige onderwerpen 

De opmerkingen / vragen zullen zal door de wijkraad verder behandeld worden en zo nodig naar 

andere instanties gecommuniceerd worden.  

 

Hondenlosloopterreinen en hondenbeleid 

Nu de drie losloop terreinen zijn gerealiseerd en de proef met opruimplicht in Duiven -west voor de 

gehele gemeente geldt is deze taak voltooid.  De wijkraad wil op 10 juni dit gaan afsluiten tijdens 

Gemünden park feest. De start is om 13:00 uur. Vanavond wordt uitleg gegeven hoe dit eruit komt te 

zien.  

Opmerking bewoners : 
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• Het nieuwe hondenlosloopterrein in Gemünden is te weinig verlicht. 

• Honden worden soms nog buiten het terrein losgelaten en specifiek aan het eind van de Van  

Goyenstraat bij Halfwegen; beter communiceren naar bewoners word als optie meegegeven. 

• Waarom zijn hekjes( poorten) zo geplaatst? Antwoord:  Dat rolstoelers/scootmobielen erin 

en eruit kunnen. 

• Er wordt algemeen positief gereageerd op de realisatie van de terreinen. 

 

Verkeer 

Tom Bos die deze werkgroep onder beheer heeft was tijdelijk uitgevallen maar is inmiddels 

herstellend en zal deze taak t.z.t. weer oppakken. 

Aan de hand van een uitdraai van de snelheidsmeter wordt geconcludeerd dat het reuze meevalt met 

het overtreden van de maximale snelheid (30km). De snelheidsmeter heeft een remmende werking. 

Opmerking bewoners : 

• Misschien op andere plaatsen tijdelijk een snelheid meter plaatsen elders in de Van 

Goyenstraat.  

• Obstakels inbouwen die remmende werking hebben op verkeerssnelheid, bijvoorbeeld in de 

van Dorth tot Medlerstraat . Maar ook in de rest van de wijk.  

• Ook voor fietsers wordt aandacht  gevraagd, omdat paaltjes plaatsen ook onveiligheid 

bevordert. Opmerking: De gemeente is een onderzoek begonnen, Veilig fietsen en wandelen 

in Duiven. Op de site van de gemeente kun je een vragenlijst invullen. 

 

Ontmoetingsplein 

Door Dhr Nierkens wordt uiteengezet hoe de wens van een Ontmoetingsplaats is ontstaan en wat de 

stand van zaken is op dit moment. De gemeente Duiven werkt aan een ont werp en de verwachting is 

dat de realisatie eind dit jaar of volgend jaar kan starten. Het Palet terefcentrum Duiven is hierbij ook 

nauw betrokken en heeft het voornemen bij goed weer een buitenterras te realiseren.  

 

 

Opmerking bewoners : 

• Aantal bewoners geven aan dat parkeergelegenheid voor hen nog steeds een zorgenkindje is. 

Opmerking : dit probleem is bekend en zal worden meegenomen in het uiteindelijke plan. Dit 

komt o.a. Omdat leerkrachten van de school daar nog steeds hun auto’s plaatsen.  

• Zou er geen problemen met hangjongere komen? Opmerking: uiteraard wordt dit probleem 

erkend en er zal in vervolgstappen aandacht voor zijn.  
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• Aandacht voor ouders die met de auto hun kinderen wegbrengen naar school. Opmerking: 

Dit zal in betere/ veilige banen moeten ontwikkeld worden, voor zover dat dit mogelijk is. De 

ontwikkeling is dat de werkende ouder eerst hun kind met auto naar school brengen.  

• Fietsroute naar school geeft bijvoorbeeld overlast op de wandelpaden. Opmerking : dit wordt 

meegenomen in de plannen.  

• Er zijn meerdere ontwikkelingen in de gemeente. Opmerking: de wijkraad zal bij de gemeente 

zorgen dat we in beeld blijven.  

 

Achterpaden 

Er wordt uitleg geven over gemeentelijk beleid in samenwerking met Mikado( Nu Santé). Voor 

verdere informatie wordt verwezen naar de site van de gemeente : Kleur uw achterpad – voor een 

betere buurt! 

Marjolein van Mikado( nu Santé) heeft de nieuwe flyers bij zich voor iedere belangstellende. 

Er wordt uitleg gegeven over het hekwerk tussen school en de Plus. In overleg met iedere betrokkene 

is er toch besloten dat de situatie ongewijzigd blijft. 

Opmerking bewoners : 

• Los en laad problemen ( bij Plus) zijn nog steeds aanwezig , omdat de vrachtwagens te lang 

zijn en daardoor de doorgang op het trottoir belemmeren. Opmerking: Het probleem is 

inmiddels bij de Plus bekend en zal verder onder de aandacht blijven, ook bij de gemeente.  

• Als er problemen met o.a. bestrating zijn, dan kun je dat via de site van de gemeente en/of 

de app Fixi. 

• Zowel bij achterpaden als voorpaden wordt geconstateerd dat soms heggen te groot worden 

en over het loopgedeelte komen.  

• Ook vergroening zou een spaarpunt kunnen worden maar ook hier zullen bewoners zelf 

actief moeten worden en zal de wijkraad facilitaire ondersteuning leveren. Een wedstrijd “de 

mooiste tuin”, zou een optie kunnen zijn. 

Duurzaamheid 

Dhr. Ben van Onna zelf, energie coach, geeft uitleg over duurzaamheid in de gemeente Duiven. 

Hij heeft flyers bij zich en ieder belangstellende kan die meenemen en verder verwijst hij naar de 

gemeente site. 

 

Overige onderwerpen 

Hier konden bewoners aangeven wat zij vinden en wat nog aandacht behoeft in de wijk. 

Opmerking bewoners : 

• Watergangen: er wordt opgemerkt dat de oevers niet altijd voldoen aan de 

veiligheidsnormen. Zeker voor oudere bewoners die willen vissen aan de waterkant. Er 

treden o.a. verzakkingen op. Opmerkingen: dit is een zaak van het waterschap Rijn en IJssel 
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en niet van de gemeente. En daar zal de situatie aan doorgegeven moeten worden. Ook de 

wijkraad zal in overleg met de waterschap dit inbrengen. 

• Zijn de kinderspeelplaats altijd veilig ook al staat er geen hek om?  Opmerking: Mocht het zo 

zijn dat er een onveilige situatie voordoet, is het advies dit dan meteen aan te geven bij de 

gemeente. Maar niet alles is 100% veilig te krijgen en ouders hebben hier zelf ook 

verantwoordelijkheid in. 

• Om de wijk kleur te geven wordt er een suggestie gedaan om met het thema Schilderswijk 

aan de slag te gaan. Bijvoorbeeld bij iedere straat een beeld van de desbetreffende schilder. 

Opmerking: Dit zal door bewoners in de wijk opgepakt kunnen worden met ondersteuning 

van de wijkraad.  

Slot wijkbijeenkomst. 

Jaarvergadering. 

De jaarvergadering wordt volgens de vastgestelde agenda behandeld. 

• Secretarieel verslag 2022/2023 , korte uitleg gegeven 

• Notulen vorige vergadering en jaarverslag 2022 worden goedgekeurd 

• Financiële zaken wordt toegelicht door de penningmeester, Dhr Vilters. 

• Het verslag van de kascontrolecommissie wordt toegelicht en voorgelezen, waarna de 

penningmeester voor 2022 gedechargeerd wordt.     

• Er zou een fout in de begroting staan en hier zal naar gekeken worden maar dit is niet urgent 

om te plaatse te behandelen. Hiervoor is het een begroting en bedoeld als inzicht geven. 

• Nieuwe leden kascommissie gevraagd en er zijn twee namen bekend, namelijk Kees van de 

Brink en Marco Arents.  

•  Verkiezing lid en eventueel kandidaat-lid bestuur. De voorzitter legt uit dat er wel een 

sollicitatie naar een nieuwe bestuurder maar deze door het huidige bestuur niet is 

voorgedragen. Gezien geschiktheid. Dhr. Vilters heeft aangegeven verder te willen als 

bestuurslid en er was geen schriftelijk stemming vanuit de bewoners nodig. En dhr. Vilters is 

aangenomen voor een volgend termijn van 4 jaar. Dhr. Patrick Blom is door het bestuur voor 

een jaar aangenomen als aspirant bestuurslid.  

Daarnaast bleek uit de zaal dat zich nog iemand zich op had gegeven maar dit was niet 

binnen gekomen op het secretariaat en dus ook niet verder behandeld kunnen worden. 

• Activiteiten, initiatieven vanuit de wijk zal door bewoners opgepakt moeten worden en  de 

wijkraad zal het facilitairen.  

• Rondvraag . De wijkraad doet elke 5 jaar een wijk barbecue, maar gezien de Gemünden am 

Main feest dit jaar op de planning stond ( juni 2023) zal dit geen doorgang vinden.  

 Sluiting om 22.00 uur. 

 

André Kok 
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Secretariaat Wijkraad Duiven-west. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


